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Představení 

Vážené kolegyně, vážení kolegové, 

jmenuji se Matěj Krofta a jsem studentem bakalářského studia na FHS UK, které budu letos 

absolvovat a hlásit se poté na navazující magisterské studium.  

Je mi 27 let, pocházím z Prahy a bydlím v Řevnicích. Mezi mé odborné i neodborné zájmy patří 

především historie (momentálně hlavně orální historie a soudobé dějiny, okrajově i antické dějiny a 

novověké dějiny) a filosofie (politická filosofie, etika a morálka), dále umění (jak z teoretického, tak i 

z praktického hlediska) a dějiny umění a kultury. Na FHS jsem získal zájem i o antropologii a sociologii. 

Po dokončení bakalářského studia bych rád pokračoval ve studiu na magisterském programu Orální 

historie – soudobé dějiny, též na FHS UK. Dále se mimo jiné věnuji historicko-scénickému šermu.  

Mimo jiné jsem také členem a aktuálním předsedou studentského spolku Studenti FHS UK, ve 

kterém jsem aktivně činným již několik let, a spolupodílím se na správě FB a Instagramu studentského 

spolku. V minulosti jsem též vypomáhal při organizaci různých akcí (třeba na Festivalu Humanity a 

Solidarity, spolupodílel se na organizaci akce 1. října, která byla takovým znovuotevřením fakulty po 

obnovení prezenční výuky, vypomáhal jsem na letošních Dozvucích FHSFestu 2024). Také jste mě 

mohli (a stále můžete) vidět na každém Pivě Hledající Smysl (PHS), které jsem téměř ani jednou 

nevynechal.  

Letos jste mě také mohli vidět na Letní škole na fakultě pro prváky při přednášce o studentském 

životě a o studentských spolcích.  

Volby do AS UK 2024 a dosavadní působení v AS FHS UK 

Jsem již pátým rokem studentským senátorem v AS FHS UK, kterým budu ještě rok (do února roku 

2026), a měl jsem již mnoho prostoru se více seznámit nejen s fungováním fakultního akademického 

senátu, ale i celé fakulty a univerzity jako celku. Mimo jiné jsem byl i u prosazování změny Úvodu do 

historie II., která byla doufám ku prospěchu studentstvu i fakultě.  

Vzhledem k mým zkušenostem, jak v akademickém prostředí a ve fakultním akademickém senátu, 

jsem se rozhodl letos kandidovat i do „velkého“ univerzitního senátu. Myslím, že jsem vhodným 

kandidátem nejen díky mým dosavadním zkušenostem a znalostem, ale i díky tomu, že znám do jisté 

míry už i prostředí a fungování univerzitního senátu a některé lidi v něm (hlavně studentské senátory 

a senátorky z jiných fakult), takže jsem připraven na případnou spolupráci ve prospěch naší fakulty a 

univerzity jako celku.  



Byl jsem též i na dubnovém setkání studentských senátorů a senátorek na Patejdlově boudě, kde 

jsem měl dobrou příležitost poznat ostatní senátory a senátorky napříč univerzitou.  

Budu dělat vše proto, aby byl hlas naší fakulty v univerzitním senátu slyšet, a budu se snažit dělat vše 

proto, aby naše fakulta nebyla na vedlejší koleji. A taky jsem si vědom rozdílů mezi fakultním a 

univerzitním senátem a jsem na ně připraven.  

Chtěl bych v univerzitním senátu mimo jiné otevírat a řešit témata a problematické záležitosti naší 

fakulty. Zároveň mi přijde prospěšné, že by fakulta měla v univerzitním senátu i zástupce přímo 

z fakultního senátu a mohla by takto snadněji probíhat komunikace a informovanost mezi nimi.  

I nadále bych rád chtěl přes senát pomáhat studentům a studentkám, jak se studijními záležitostmi a 

se studentskými slastmi i strastmi, tak i s mimo studijními akcemi a kulturním programem. 

A samozřejmě se moc těším na spolupráci se senátory a senátorkami ze stran studentstva a učitelstva 

jak z naší fakulty, tak i z ostatních fakult.  

Na závěr mého delšího představení, za jehož přečtení Vám moc děkuji, Vás všechny žádám a 

vyzývám, abyste se voleb do akademického senátu (jak do fakultního, tak i do univerzitního) 

zúčastnili, přečetli si volební programy a představení všech jednotlivých kandidátek a kandidátů a 

podle svého nejlepšího vědomí a svědomí volili. 

A nezapomeňte, že letos jsou volby celkem tři (doplňovací volby do AS UK, řádné volby do AS UK a 

řádné volby do AS FHS UK)! 

Budu moc rád za Váš hlas! 

Pokud na mě budete mít kdokoli jakékoli otázky, neváhejte mě kontaktovat: 

pustikmatej@seznam.cz 

https://www.facebook.com/matej.krofta/ 

https://www.instagram.com/matejkrofta/ 

Volební program do AS UK 

- Prosazování fakultních témat, záležitostí a priorit ve prospěch FHS UK 

- Podpora bodů prospěšné pro UK 

- Bezpečné a příjemné prostředí pro studenstvo 

- Řešení různých aktuálních krizových situací a problémů, které lze řešit na senátní 

úrovni 

- Zprostředkovávání komunikace vedení univerzity se studentstvem, se spolky a 

s vedením FHS UK 

- Kvalitní a prospěšná spolupráce s ostatními senátory a senátorkami (jak ze stran 

studentstva, tak pedagogické části) napříč univerzitou 

- Prosazování realistických věcí ku prospěchu studentů a studentek a FHS jako celku 

- Podpora mezifakultní a mezispolkové spolupráce 

- Podpora spolků 

- Aktivní účast ve vybraných komisích univerzitního senátu (např. studijní, sociální, 

ekonomická, pro třetí roli…) 

- Snaha o dobré zázemí pro studentstvo v budově fakulty a v jejím okolí v kontextu 

jednání univerzitního senátu 

- Informování studentstva a AS FHS UK o dění na univerzitě, o aktualitách a o senátu 

- Snaha o udržování dobré pověsti fakulty v univerzitním a mimouniverzitním prostředí  
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